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Notulen vergadering OC Master 9 maart 2023 
 
Aanwezig:  
Joost Verbaan (voorzitter), Lisette Smit-bennemeer, Shelly Wu, Lydia van Essen, Mikel Remmerswaal, 
Quinty Sebregts, Serep Kaya, Barbera Scheurwater, Wouter van Dam, Mark de Mooij, Lotte Pieters 
(notulist) 
 
Afwezig:  
Ruben Houweling, Carley Perez, Ramzi Abdulkadir, Sroer Ali, Florin Coman Kund, Marnix Helby, Eva 
Roosendaal, Andre den Exter, Mark de Mooij.  
 
DL = docentlid 
SL = studentlid 
 

1. Opening en vaststelling van de agenda 
Joost opent de vergadering en heet iedereen welkom. De agenda wordt zonder wijzigingen vastgesteld.  
 

2. Notulen vorige vergadering 12 januari 2023 
De notulen worden zonder wijzigingen vastgesteld.  
 

3. Mededelingen 
Maarten kondigt vast aan dat het onderwerp ‘Slimmer Academisch Jaar’ (SAJ) eraan komt. Vanuit EUR 
centraal zijn hiervoor een stuurgroep en werkgroep ingericht en zij zullen de kaders gaan schetsen. 
Zodra deze bekend zijn, zal ook de faculteit hiermee aan de slag gaan. De opleidingscommissies hebben 
hier natuurlijk ook een rol in. SAJ houdt in dat het academisch jaar slimmer, en daardoor korter, wordt 
ingericht, met als doel de werkdruk van docenten te verlagen en tegemoet te komen aan de wensen van 
studenten om een minder lang academisch jaar. Ook de al aangekondigde wijziging van het BSA zal 
invloed hebben op de vormgeving van ons academisch jaar. SL vraagt zich af wanneer deze wijzigingen 
doorgevoerd zullen worden. Maarten geeft aan dat dat in ieder geval nog niet per komend academisch 
jaar is, maar het is nog onduidelijk met ingang van welk academisch jaar dit wel het geval zal zijn. DL 
vraagt of ook wordt nagedacht over een gefaseerde invoering. Maarten antwoordt dat dat niet voor de 
hand ligt, zeker omdat het onderwijs in de bachelor met elkaar verweven is. DL vraagt zich af de 
faculteiten wel de vrijheid krijgen om zelf de onderwijsvrije weken in te plannen. Maarten antwoordt 
dat dat inderdaad zo zal zijn. Daarnaast licht hij toe dat de master Recht en Technologie mee zal doen 
aan de pilot SAJ komend collegejaar. DL vraagt of het klopt dat het masteronderwijs van 5 naar 7 
blokken gaat. Maarten geeft aan dat daar zeker nog niet over gesproken is. Joost vraagt de studentleden 
wat zij vinden van het SAJ. De studentleden geven aan te denken dat de universiteit op deze manier wel 
aantrekkelijker wordt voor studenten, omdat Erasmus op dit moment een lang academisch jaar kent in 
vergelijk met andere universiteiten.  
 
Maarten licht toe dat de post initiële master commercieel privaatrecht beëindigd zal worden. Deze 
master was gericht op studenten die daarnaast werkten. Instroom was bijvoorbeeld ook alleen mogelijk 
met een aantal jaar relevante werkomgeving. Helaas bleek de instroom erg laag te zijn, waardoor het 
aanbieden van de master niet meer rendabel is. Graag hoort Maarten hoe de leden van de 
Opleidingscommissie denken over de beëindiging van deze master. SL vraagt hoe lang de master heeft 
bestaan. Maarten antwoordt dat dat ongeveer 4 a 5 jaar is. Daarnaast licht Maarten toe dat er op dit 
moment ook gekeken wordt naar de mogelijkheid om een master aan te bieden voor de 
deeltijdstudenten. Hier is onderzoek naar gedaan en het grootste gedeelte van de huidige VMO-
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populatie (die de enquête heeft ingevuld) heeft aangegeven voorkeur te hebben een master 
privaatrecht. Met het team van die master wordt op dit moment gekeken naar hoe het programma 
goed vormgegeven kan worden voor deeltijdstudenten.  
 
 

4. Werkmiddag HOKA/NPO 30 maart 
Joost geeft aan dat op 30 maart de werkmiddag HoKa/NPO gepland staat en dat het belangrijk is dat de 
leden van de Opleidingscommissie hierbij aanwezig zijn. Tessa geeft aan dat je je kan aanmelden door 
de uitnodiging die iedereen heeft gekregen, te accepteren. Mocht iemand de uitnodiging niet hebben 
ontvangen, dan kunnen die studenten zich melden bij Lotte of Tessa.  
 

5. Voorstel wijziging OER. 
SL wil graag namens de studentengelding het wijzigingsvoorstel voorleggen voor artikel 26 van de OER 
betreffende uitsluiting van herkansing na het behalen van een voldoende resultaat. Maarten geeft aan 
dat hij de wens begrijpt, maar licht verschillende argumenten toe om het wijzigingsvoorstel niet over te 
nemen.   
 

6. Rondvraag 
SL wil graag voor de volgende vergadering het punt ‘hoorcolleges online plaatsen’ op de agenda zetten. 
  
  
Agendapunten volgende vergadering/actie punten 

Wat?  Wie? 

Volgende vergadering ‘hoorcolleges online 
plaatsen’ agenderen 

Lotte/Abelicia 

 


